
Motie Fractie Gemeentebelangen Buren en Fractie Mevrouw van Dam inzake agendapunt 5.2, 
programmabegroting 2020

 ‘Met z’n allen weer terug naar een veilige, gemoedelijke en mooie omgeving!

De raad van de gemeente Buren in openbare vergadering bijeen op 9 november 2021

Overwegende dat:

• Er in het debat over ZBB door de gemeenteraad van Buren gesproken is over het 
beheerniveau van onze wegen;

• De gemeenteraad in 2022 komt te spreken over een nieuw Gemeentelijk Verkeers- en 
Vervoersplan (GVVP)

• Er mogelijkheden zijn om te bezuinigen op het budget voor wegen door andere keuzes te 
maken;

• Het wenselijk is hierover een debatavond in de gemeenteraad te organiseren

Stelt vast dat:

• Er dit jaar behoorlijk wat granulaat langs landelijke straatjes is aangebracht;
• Er dit jaar behoorlijk wat granulaat langs opgeknapte landelijke straatjes is aangebracht;
• Er dit jaar op verschillende plaatsen langs het asfalt van landelijke straatjes grasbetonblokken 

zijn aangebracht;
• Er dit jaar diverse landelijke straatjes opnieuw zijn geasfalteerd en dat deze straatjes hoger 

zijn geworden dan daarvoor. Dat de ontstane hoogteverschillen zijn weggewerkt met 
granulaat;

Roept het college van burgemeester en wethouders op om:

1) Te onderzoeken of de volgende maatregelen per direct mogelijk zijn:
a) Direct te stoppen met het aanbrengen van granulaat langs de rechte stukken van deze 

landelijke straatjes;
b) Direct te stoppen met het aanbrengen van grasbetonblokken langs de rechte stukken 

van deze landelijke straatjes;
c) De landelijke straatjes in zijn totaliteit niet breder te maken dan 2,90 meter breed;

2) De gemeenteraad op korte termijn te informeren over de haalbaarheid en de gevolgen van 
keuzemogelijkheden zoals genoemd in bijlage 1 bij deze motie

En gaat over tot de orde van de dag.

Maurik, 9 november 2021


